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Białe Błota, 31.05.2022 r. 

BRG.0002.5.2022 

 

Protokół z LV Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota,  

która odbyła się 31.05.2022 r.  

w Auli Szkoły Podstawowej w Białych Błotach, ul. Centralna 27 

 

Sesja trwała: od godziny 14:00 do godziny 19:22 

Sesję prowadził: Przewodniczący Rady Gminy Jacek Grzywacz 

Sekretarz obrad: Łukasz Wyszomirski 

Protokolant posiedzenia: Katarzyna Lutkowska 

Przebieg sesji został transmitowany, utrwalony za pomocą urządzenia rejestrującego obraz  

i dźwięk i stanowi załącznik do niniejszego protokołu, który jest informacją publiczną. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 19 członków. 

Obecni: 

1. Bronisław Balcerowski 

2. Anna Banaszek 

3. Magdalena Burdanowska 

4. Kamilla Grzelak 

5. Jacek Grzywacz 

6. Patrycja Harczenko-Staszewska 

7. Krzysztof Kocikowski 

8. Jacek Krzyżanowski 

9. Karolina Lachowicz 

10. Aleksandra Lubońska 

11. Piotr Mądrzyński 

12. Krzysztof Michalak 

13. Zbigniew Moroz 

14. Ilona Nowakowska 

15. Sławomir Ossowski 

16. Sławomir Ruge 

17. Henryk Sykut 

18. Magdalena Sznajder 

19. Katarzyna Tomicka 

20. Maria Wolsztyńska 

21. Łukasz Wyszomirski 

oraz: Dariusz Fundator Wójt Gminy Białe Błota, Zastępca Wójta Gminy Białe Błota Paweł Zuehlke, 

Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-Kowalska, Sekretarz Gminy Ewa Galicka, mecenas Maciej 

Dalka, Michał Borkowski Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Białych Błotach, 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Daniel Kończak, Kierownik Referatu Inwestycji Anna 

Bromka, Kierownik Referatu Dróg i Gospodarki Odpadami Michał Kostkowski, Natalia Zielińska 
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pracownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości, Marzanna Kreja Redaktor naczelna 

czasopisma Białe Błota info, mieszkańcy. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie LV Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota, powitanie oraz stwierdzenie quo-

rum. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Ustalenia w sprawie porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwał: 

1) Projekty uchwał: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Białe Błota na 2022 rok. 

b) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białe Błota na lata 

2022-2034. 

c) w sprawie określenia zasad i trybu postępowania w sprawie udzielania oraz rozli-

czania dotacji celowych na realizację zadań własnych gminy wynikających z ustawy 

Prawo ochrony środowiska. (ROŚ.0006.3.2022) 

d) sprzedaży na rzecz użytkownika wieczystego prawa własności nieruchomości grun-

towej, stanowiącej własność Gminy Białe Błota, (RGPIN.0006.13.2022) 

e) sprzedaży na rzecz użytkownika wieczystego prawa własności nieruchomości grun-

towej, stanowiącej własność Gminy Białe Błota (RGPIN.0006.14) 

f) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości (RGPIN.0006.15.2022) 

g) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowych 

(RGPIN.0006.16.2022) 

h) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Lisi Ogon, gmina Białe Błota 

(RGPIN.0006.17.2022) 

i) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodaro-

wania przestrzennego dla terenu położonego w rejonie ulic Granitowej, Marmuro-

wej i Opalowej w miejscowości Murowaniec, gmina Białe Błota 

(RGPIN.0006.18.2022.1) 

j) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodaro-

wania przestrzennego dla terenu położonego w rejonie ulic Leśnej i Hiacyntowej w 

miejscowości Kruszyn Krajeński, gmina Białe Błota (RGPIN.0006.19.2022.1) 

k) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w części obrębów Kruszyn Krajeński, Prądki i Przyłęki, gmina Białe 

Błota (RGPIN.0006.20.2022.1) 

l) w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Białe Błota (RGPIN.0006.23.2022) 

m) w sprawie powołania składu Komisji Budżetu i Finansów Rady Gminy Białe Błota 

w kadencji 2018-2023. 

n) w sprawie rozpatrzenia petycji Nr BRG.1520.4.2022 w sprawie budowy ul. Ptasiej 

w Murowańcu. 

        5. Zakończenie obrad LV Sesji VIII Kadencji. 

Ad 1. Otwarcie LV Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota, powitanie oraz stwierdzenie 

quorum. 
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Przewodniczący Rady Gminy Jacek Grzywacz otworzył obrady, powitał wszystkich zebranych. 

Sprawdzono obecność i stwierdzono quorum.  

Ad 2. Wybór sekretarza obrad. 

 

Na sekretarza obrad zaproponowano kandydaturę radnego Łukasza Wyszomirskiego. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wybór na funkcję sekretarza obrad radnego Łukasza Wyszomirskiego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Bronisław Balcerowski, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, 

Jacek Krzyżanowski, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir 

Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria 

Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (6) 

Anna Banaszek, Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra 

Lubońska, Piotr Mądrzyński 

 

Sekretarzem obrad został wybrany radny Łukasz Wyszomirski. 

 

Ad. 3. Ustalenia w sprawie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz zgłosił zmiany do porządku obrad poprzez 

wprowadzenie nowych punktów (nagranie od 00:02:00 do 00:03:26). 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenie do porządku obrad: - Przyjęcie protokołu z obrad LIII i LIV Sesji VIII Kadencji Rady 

Gminy Białe Błota. Jako punkt 4 -Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach w 

okresie międzysesyjnym. Jako punkt 5 -Pisemne sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał i 

wydanych zarządzeń z okresu między sesjami. Jako punkt 6 - Uwagi i wnioski sołtysów w sprawie 

uchwał. Jako punkt 7 -Interpelacje i zapytania radnych wraz z odpowiedziami. Jako punkt 9 -Wolne 

wnioski i zapytania wraz z odpowiedziami. Jako punkt 10.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Bronisław Balcerowski, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, 
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Jacek Krzyżanowski, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir 

Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria 

Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (6) 

Anna Banaszek, Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra 

Lubońska, Piotr Mądrzyński 

 

Zmiana do porządku obrad została przyjęta. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz odnotował obecność radnej Anny 

Banaszek. 

 

Sekretarz Gminy Ewa Galicka zgłosiła zmiany do porządku obrad, poprzez wprowadzenie do 

porządku projektów uchwał (nagranie od 00:04:55 do 00:10:04). 

Przewodniczący zaproponował wspólne przegłosowanie wprowadzanych przez Sekretarz uchwał, na 

co radna Magdalena Sznajder zwróciła się z prośbą o osobne przegłosowanie tych uchwał. Sekretarz 

Gminy Ewa Galicka zauważyła, że te uchwały były omówione na Komisji Gospodarki, 

Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska. Natalia Zielińska pracownik Referatu Gospodarki 

Przestrzennej i Nieruchomości powiedziała, że przedłożony projekt planu reguluje stan prawny, 

właściciele nieruchomości będą mieli zapewniony dostęp do drogi publicznej, przedstawiła kwestię 

uwag, które wpłynęły. Wyjaśniła kwestie skutków odrzucenia wniosków mieszkańców, o które 

zapytał Przewodniczący Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska Łukasz 

Wyszomirski. Radna Magdalena Sznajder wycofała swój wniosek (nagranie od 00:10:24 do 

00:16:21). 

 

Radna Maria Wolsztyńska wyraziła swoje zastrzeżenia, co do wprowadzenia na sesję projektu 

uchwały dotyczącej Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych (nagranie 

od 00:16:24 do 00:16:38).  

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz odnotował obecność radnego Piotra 

Mądrzyńskiego. 

 

 Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał: w sprawie „Wieloletniego planu rozwoju i 

modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na okres od 01.01.2023 do 

31.12.2025r.” -w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwagi do projektu zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w rejonie ulic 

Jasinieckiej i Jesionowej oraz ulic Słonecznej i Ceramicznej w miejscowości Kruszyn Krajeński, 

gmina Białe Błota. (RGPIN.0006.24.2022) -w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwagi 

do projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w 

rejonie ulic Jasinieckiej i Jesionowej oraz ulic Słonecznej i Ceramicznej w miejscowości Kruszyn 

Krajeński, gmina Białe Błota. (RGPIN.0006.25.2022) -w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie 

rozpatrzenia uwagi do projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

terenu położonego w rejonie ulic Jasinieckiej i Jesionowej oraz ulic Słonecznej i Ceramicznej w 

miejscowości Kruszyn Krajeński, gmina Białe Błota. (RGPIN.0006.26.2022) -w sprawie zmiany 
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miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w rejonie ulic 

Jasinieckiej i Jesionowej oraz ulic Słonecznej i Ceramicznej w miejscowości Kruszyn Krajeński, 

gmina Białe Błota (RGPIN.0006.27.2022).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Jacek Krzyżanowski, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew 

Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena 

Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (4) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska 

Zmiana do porządku obrad została przyjęta. 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz zarządził głosowanie nad całością 

porządku obrad. Zostały odczytane informacje w zakresie danych osobowych. 

Głosowano w sprawie: 

Ustalenia w sprawie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Jacek Krzyżanowski, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew 

Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena 

Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (4) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska 

 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

Ad. 4 Przyjęcie protokołu z obrad LIII i LIV Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z obrad LIII i LIV Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Jacek Krzyżanowski, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew 

Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena 

Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (4) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska 

 

Protokół z obrad LIII i LIV Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota został przyjęty. 

 

Ad. 5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz przedstawił swoją działalność w okresie 

międzysesyjnym (nagranie od 00:22:36 do 00:24:21). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz odnotował obecność radnej Aleksandry 

Lubońskiej. 

Ad. 6. Pisemne sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał i wydanych zarządzeń z okresu 

między sesjami. 

 

Wójt Gminy Białe Błota Dariusz Fundator złożył pisemne sprawozdanie na ręce Sekretarza obrad 

oraz przedstawił swoje działania w okresie międzysesyjnym w zakresie wykonania uchwał podjętych 

przez Radę Gminy (nagranie od 00:24:38 do 00:40:30).  

Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz oddał głos p. Piotrowi Grygielowi, który 

odniósł się do zarzutów, które pojawiły się wobec jego ojca Powstańca Wielkopolskiego płk. 

Antoniego Grygiela, którego imię nosi rondo turbinowe w Białych Błotach (nagranie od 00:40:47 do 

00:51:46). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz poinformował, że radny Jacek 

Krzyżanowski opuścił obrady sesji. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska Łukasz Wyszomirski 

podziękował Piotrowi Grygielowi za obecność, przedstawił okoliczności ustanowienia patrona oraz 

swoje stanowisko w sprawie (nagranie od 00:51:56 do 00:56:02). 

 

Piotr Grygiel przekazał Przewodniczącemu pismo Prezesa Zarządu Okręgu Światowego Związku 

Żołnierzy Armii Krajowej (nagranie od 00:56:15 do 00:56:56). 
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Ad. 7. Uwagi i wnioski sołtysów w sprawie uchwał. 

 

Brak. 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwał: 

 

1) Projekty uchwał: 

 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Białe Błota na 2022 rok. 

 

Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-Kowalska zgłosiła i przedstawiła autopoprawki do złożonego 

projektu uchwały (nagranie od 00:57:31 do 01:08:38). 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Ilona Nowakowska wyraziła swoje poparcie dla 

wprowadzenia autopoprawek (nagranie od 01:09:00 do 01:09:08). 

 

Radny Piotr Mądrzyński zapytał o koszt wykonania zdjęć dla obywateli Ukrainy. Skarbnik Gminy 

Katarzyna Strzygocka-Kowalska odpowiedziała, że za usługę wykonywania zdjęć osobom 

ubiegającej się o nadanie numeru PESEL w związku z konfliktem zbrojnym na Ukrainie przyznano 

kwotę 2 096,25 zł wyjaśniając, że jest to druga tura (nagranie od 01:09:24 do 01:10:53). 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota Henryk Sykut zapytał Wójta o ul. Pogodną i  

ul. Myśliwską, i o to jak zamierza zrealizować te dwa zadania, w jaki sposób te środki zostaną 

uzupełnione na te inwestycje. Radny zapytał Skarbnik czy w projekcie uchwały zawarła uwagi, które 

zostały zgłoszone przez RIO (nagranie od 01:11:06 do 01:15:26). 

 

Wójt Gminy Białe Błota Dariusz Fundator zauważył, że pytanie nie dotyczy autopoprawek, 

autopoprawki dotyczą wyłącznie wzrostu dochodów, wynikających z przyznanych środków 

pomocowych (nagranie od 01:15:28 do 01:16:22). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz zadał pytanie w kwestii zakupu 

oprogramowania informatycznego dla Urzędu Gminy Białe Błota. Skarbnik Gminy Katarzyna 

Strzygocka-Kowalska zauważyła, że zmiany majątkowe były w pierwotnym projekcie i nie dotyczą 

autopoprawek (nagranie od 01:16:37 do 01:17:22). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz odnotował obecność radnej Karoliny 

Lachowicz. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawki zgłoszone przez skarbnika gminy. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 
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ZA (18) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof 

Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk 

Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (3) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski 

 

Autopoprawki zostały przyjęte. 

 

W kwestii środków na oprogramowanie Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-Kowalska 

powiedziała, że jest zwiększenie o 50 000,00 zł, do 100 000,00 zł, jest to wprowadzone na wniosek 

Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości w związku z koniecznością 

dostosowania dostępu miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego do wymagań zapisów 

ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym oraz ustawy o infrastrukturze informacji 

przestrzennej. Natalia Zielińska pracownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości 

wyjaśniła możliwości, jakie da zakupione oprogramowanie (nagranie od 01:18:58 do 01:22:28). 

 

Radny Łukasz Wyszomirski zauważył, że odbyła się dyskusja z Kierownik Referatu Gospodarki 

Przestrzennej i Nieruchomości na ten temat, jednak Komisja Gospodarki nie miała kompetencji w 

tym zakresie, ze względu na to, że jest to zadanie majątkowe (nagranie od 01:22:31 do 01:23:15). 

 

Wójt Gminy Białe Błota Dariusz Fundator odniósł się do pytań zadanych wcześniej przez 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Białe Błota Henryka Sykuta w kwestii ul. Gościnnej i ul. 

Myśliwskiej (nagranie od 01:23:35 do 01:27:24). 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota Henryk Sykut zauważył, że powinniśmy mieć 

harmonogram i zrealizować w tej kadencji, te inwestycje, które mamy w tym budżecie i WPFie 

zapisane (nagranie od 01:27:31 do 01:29:36). 

 

Wójt Gminy Białe Błota Dariusz Fundator zauważył, że prace związane z projektowaniem ulic 

przesuwały się dramatycznie, w okresie pandemicznym wszystko stanęło, przedstawił problemy, 

kolizje, na jakie natrafiali projektanci (nagranie od 01:29:36 do 01:31:38). 

 

Radna Magdalena Sznajder zauważyła, że jak brakuje pieniędzy to ściągane jest z Ciela, chciałaby, 

aby chociaż jakaś inwestycja w tym roku zaczęła cieszyć mieszkańców. Radna odniosła się do 

kosztów na ul. Myśliwską oraz do budowy kolejnych etapów, zapytała Wójta, z czego przesunie 

środki na ul. Myśliwską (nagranie od 01:31:45 do 01:33:05). 

 

Wójt Gminy Białe Błota Dariusz Fundator odpowiadając radnej Magdalenie Sznajder powiedział, że 

należy jeszcze raz przyjrzeć się projektowi, czy nie okroić wielkości zadania o zmiany, które by 

zmniejszyły koszty (nagranie od 01:33:05 do 01:34:32). 

 

Radna Magdalena Sznajder zauważyła, że uwagi mieszkańców w pierwszym etapie projektowania 

nie zostały uwzględnione, radna wspomniała, że najdroższym elementem w projekcie jest kanalizacja 
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deszczowa z przepompownią, co potwierdził Wójt. Radna zapytała, dlaczego nikt nie rozmawiał z 

mieszkańcami, chcieli tylko zwykłą ulicę (nagranie od 01:34:32 do 01:35:46). 

 

Wójt odpowiedział, że decyzje dotyczące odwodnienia ulic podejmują projektanci na podstawie 

badań geologicznych i usytuowania terenu, zaproponowane rozwiązania są optymalne. Wójt 

przytoczył przykład ul. Dębowej w Łochowie, gdzie nie ma kanalizacji deszczowej i za każdą 

większą ulewą należy odpompowywać wodę z drogi (nagranie od 01:35:46 do 01:37:02). 

 

Radna Magdalena Sznajder zapytała czy projekt jest „na naszą kieszeń”. Wójt odniósł się do wzrostu 

kosztów towarów i usług. Dział techniczny podejmie działania, aby „odchudzić” ten projekt, ale nie 

na tyle, aby zakłócić racjonalną inwestycję, aby była trwała (nagranie od 01:37:03 do 01:38:29). 

 

Radna Magdalena Sznajder poinformowała, że będzie wnioskowała do radnych o to, żeby środki z 

Ciela nie przenosić na inne sołectwo i wniosła, aby środki z ul. Pogodnej przenieść na ul. Myśliwską 

(nagranie od 01:38:32 do 01:38:57). 

 

Wójt Gminy Białe Błota Dariusz Fundator odpowiedział, że w tym układzie nie uzyskamy 

możliwości budowy ul. Gościnnej i stracimy dofinansowanie blisko 900 000 zł, Wójt będzie musiał 

te środki oddać.   (nagranie od 01:38:58 do 01:39:13). 

 

Radna Magdalena Sznajder wniosła o przeniesienie środków z ul. Pogodnej na ul. Myśliwską w 

Cielu (nagranie od 01:39:37 do 01:39:42). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz na wniosek radnego Łukasza 

Wyszomirskiego zarządził 10 minut przerwy. 

 

Po przerwie radna Magdalena Sznajder wycofała swój wniosek, powiedziała, że obiecano, że środki 

na ulice w Sołectwie Ciele się znajdą.  (nagranie od 01:57:54 do 01:58:19). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz odnotował, że radny Zbigniew Moroz 

opuścił obrady. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Białe Błota na 2022 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof 

Michalak, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena 

Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 
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NIEOBECNI (4) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Zbigniew Moroz 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.38.2022 zmieniająca uchwałę w 

sprawie uchwalenia budżetu gminy Białe Błota na 2022 rok. 

 

b) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białe Błota na lata 2022-2034 

 

Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-Kowalska zgłosiła i przedstawiła autopoprawki do złożonego 

projektu uchwały (nagranie od 01:59:35 do 02:01:33). 

 

Radny Łukasz Wyszomirski zapytał o limit na ten rok na ul. Rumiankową. Skarbnik odpowiedziała, 

że nie uległy limitom zmiany w drodze autopoprawek w innych latach, tylko 2022 rok (nagranie od 

02:01:42 do 02:01:58). 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota Henryk Sykut odnośnie ul. Pogodnej zapytał, w jaki 

sposób skonsumujemy kwotę 1 134 000,00 zł z tego roku, jest to w budżecie. Skarbnik 

odpowiedziała, że zadanie zostało zmniejszone o kwotę niezbędną do zabezpieczenia środków na ul. 

Gościnną w Łochowie. Wójt odpowiedział, że jeżeli będą szacunkowe koszty wynikające z ofert 

oferentów to będziemy mieli możliwość dysponowania tymi środkami, z ul. Pogodnej nie zostały 

zdjęte wszystkie środki (nagranie od 02:02:08 do 02:05:12). 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawki zgłoszone przez skarbnika gminy. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof 

Michalak, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena 

Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (4) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Zbigniew Moroz 

 

Autopoprawka została przyjęta. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz zapytał Wójt Gminy o kwestię ul. 

Diamentowej oraz o ul. Słoneczną w Lisim Ogonie (nagranie od 02:05:59 do 02:08:40). 

 

W odpowiedzi Wójt zauważył, że w tym rejonie nie było inwestycji od lat, jego zdaniem zasadne 

jest, aby zadbać o przedsiębiorców zlokalizowanych przy ul. Diamentowej. W kwestii ul. Słonecznej 



11 

 

Wójt odpowiedział, że zadanie będzie chciał zaproponować do wprowadzenia do budżetu na kolejny 

rok (nagranie od 02:08:56 do 02:11:27). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz zauważył, że ul. Łąkowa w Łochowicach 

była projektowana 3 lata, ul. Diamentową w Lisim ogonie wprowadza się w zeszłym roku i już w 

następnym będzie budowana, nie będzie aneksów, nie pyta się przedsiębiorców czy chcą się dołożyć. 

Zdaniem Przewodniczącego budowa ul. Słonecznej nie ma żadnego wpływu na to, jakie będzie 

rozstrzygnięcie, jeżeli chodzi o przejazd przez śluzę. Przewodniczący zauważył, że nie można 

mówić, że w rejonie ul. Diamentowej nic się nie robi (nagranie od 02:11:24 do 02:13:38). 

 

Wójt ad vocem odpowiedział, że jest to element do wypracowania, jeżeli Przewodniczący i Rada 

Sołecka Lisiego Ogona zgodzą się na dokonanie zmian, w kompromisie uznana zostanie za 

konieczną do realizacji ul. Słoneczna w połączeniu z ul. Diamentową, będzie można się nad tym 

zastanowić (nagranie od 02:13:40 do 02:14:29). 

 

Radny Piotr Mądrzyński zapytał o ul. Śluzową i mosty, gospodarze muszą jeździć przez Rynarzewo, 

nie mogą przejechać, radny zapytał, kiedy zostanie to naprawione (nagranie od 02:14:40 do 

02:15:23). 

 

Kierownik Referatu Inwestycji Anna Bromka wyjaśniła, że z uwagi na to, że projektant złożył 

wniosek o wydanie decyzji do starosty, uzyskał odpowiedź w postaci sprzeciwu, złożone zostało 

odwołanie od tej decyzji i trwa oczekiwanie na rozstrzygnięcie sprawy. Środki w WPFie są 

zabezpieczone na cztery obiekty mostowe (nagranie od 02:16:06 do 02:18:39). 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białe Błota na lata 2022-2034. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof 

Michalak, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena 

Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (4) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Zbigniew Moroz 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.39.2022 w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Białe Błota na lata 2022-2034 
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c) w sprawie określenia zasad i trybu postępowania w sprawie udzielania oraz rozliczania dotacji 

celowych na realizację zadań własnych gminy wynikających z ustawy Prawo ochrony środowiska. 

(ROŚ.0006.3.2022) 

 

Radny Łukasz Wyszomirski zapytał o kwestię dofinansowania montażu kotłów ekologicznych i 

zapisu, że dofinansowanie pomp ciepła liczy się z montażem (nagranie od 02:20:14 do 02:22:07). 

 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Daniel Kończak wyjaśnił, że dofinansowanie w inny 

sposób reguluje kwestię pompy ciepła, ponieważ nie ma możliwości zakupu pompy bez montażu 

(nagranie od 02:22:09 do 02:23:30). 

 

Radny Piotr Mądrzyński powiedział, że można kupić pompę ciepła bez montażu, na co Kierownik 

Referatu Ochrony Środowiska Daniel Kończak odpowiedział, że pompę musi instalować osoba z 

uprawnieniami, stąd ten wyjątek. Radny Łukasz Wyszomirski zwrócił uwagę, że do montażu pieca 

gazowego też są wymagane niezbędne uprawnienia, warto rozważyć rozszerzenie dofinansowania 

zakupu pieca gazowego o montaż. Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Daniel Kończak 

odpowiedział,że beneficjenci programu wskazywali, że nie mogli zakupić samej pompy ciepła. 

Radny Łukasz Wyszomirski zapytał czy zakup pieca gazowego nie powinien być rozliczany również 

z montażem (nagranie od 02:23:35 do 02:26:38). 

 

Głos zabrał Wójt Gminy Białe Błota Dariusz Fundator zwrócając uwagę, że ideą wprowadzanych 

zmian jest zmiana formuły z dofinansowania na dotację, drugą rzeczą jest wzrost kwoty dotacji z 

3 000,00 zł do 5 000,00 zł (nagranie od 02:26:38 do 02:28:47). 

 

Zdaniem radnej Ilony Nowakowskiej piec gazowy też musi być podłączony przez fachowca, muszą 

być przeglądy, dlatego można by było, co do pieców gazowych zrobić ukłon i pozwolić na 

rozliczenie wraz z montażem. Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Daniel Kończak 

odpowiedział, że taki piec można zakupić bez usługi, dlatego montaż nie jest objęty 

dofinansowaniem, w przypadku pompy ciepła nie kupimy jej bez usługi montażu (nagranie od 

02:29:07 do 02:30:29). 

 

Radny Bronisław Balcerowski wyjaśnił procedury montażu pieca gazowego, zaznaczając, że 

wszystkie koszty są włączone w program Czyste Powietrze. Radny Łukasz Wyszomirski zauważył, 

że radny Balcerowski mówił o programie rządowym. W programie gminnym powinien być 

zmaksymalizowany efekt dotacji (nagranie od 02:29:07 do 02:32:30). 

 

Radny Krzysztof Michalak zauważył, że w przypadku pompy, jak i pieca gazowego, chodzi o sumę 

maksymalnie 5 000,00 zł, zaproponował, aby przy gazie dopisać, że wlicza się montaż (nagranie od 

02:32:32 do 02:33:02). 

 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Daniel Kończak odpowiedział, że częściowo podziela te 

uwagi, podkreślił, że koszt pieców gazowych jest na tyle znaczny, że przekracza 10 000 zł i 

mieszkańcy kwalifikują się na pełne dofinansowanie. Wprowadzenie zmian do uchwały, spowoduje 

wydłużenie przyjęcia uchwały, projekt ponownie będzie musiał być uzgadniany z Ministrem 

Rolnictwa i UOKIK. Radny Łukasz Wyszomirski stwierdził, że wobec tego uchwała powinna zostać 

przyjęta (nagranie od 02:33:02 do 02:34:46). 
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Radna Magdalena Sznajder podjęła temat bardzo wysokich kosztów ogrzewania, zapytała Wójta czy 

gmina jest w stanie pomóc osobom w trudnej sytuacji, aby w zimie nie marzły. Wójt odpowiedział, 

że jest to sfera działania Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. Przewodniczący przerwał dyskusję 

i zaproponował omówienie tematu w punkcie Wolne wnioski (nagranie od 02:34:57 do 02:36:17). 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie określenia zasad i trybu postępowania w sprawie udzielania oraz rozliczania dotacji 

celowych na realizację zadań własnych gminy wynikających z ustawy Prawo ochrony środowiska. 

(ROŚ.0006.3.2022).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof 

Michalak, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena 

Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (4) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Zbigniew Moroz 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.40.2022 w sprawie określenia zasad i 

trybu postępowania w sprawie udzielania oraz rozliczania dotacji celowych na realizację zadań 

własnych gminy wynikających z ustawy Prawo ochrony środowiska. 

 

d) sprzedaży na rzecz użytkownika wieczystego prawa własności nieruchomości gruntowej, 

stanowiącej własność Gminy Białe Błota. (RGPIN.0006.13.2022) 

 

Głosowano w sprawie: 

sprzedaży na rzecz użytkownika wieczystego prawa własności nieruchomości gruntowej, 

stanowiącej własność Gminy Białe Błota, (RGPIN.0006.13.2022).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof 

Michalak, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena 

Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 
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NIEOBECNI (4) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Zbigniew Moroz 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.41.2022 sprzedaży na rzecz 

użytkownika wieczystego prawa własności nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność 

Gminy Białe Błota. 

 

e) sprzedaży na rzecz użytkownika wieczystego prawa własności nieruchomości gruntowej, 

stanowiącej własność Gminy Białe Błota (RGPIN.0006.14) 

 

Głosowano w sprawie: 

sprzedaży na rzecz użytkownika wieczystego prawa własności nieruchomości gruntowej, 

stanowiącej własność Gminy Białe Błota (RGPIN.0006.14).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof 

Michalak, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena 

Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (4) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Zbigniew Moroz 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.42.2022 sprzedaży na rzecz 

użytkownika wieczystego prawa własności nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność 

Gminy Białe Błota. 

 

f) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości (RGPIN.0006.15.2022) 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości (RGPIN.0006.15.2022).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof 

Michalak, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena 
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Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (4) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Zbigniew Moroz 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.43.2022 w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie nieruchomości. 

 

g) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowych (RGPIN.0006.16.2022) 

 

Radna Magdalena Sznajder zauważyła, że uchwała dotyczy bardzo dużego odcinka drogi, zapytała 

czy właściciel odda grunt za darmo czy gmina za to będzie musiała zapłacić. Natalia Zielińska 

pracownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości odpowiedziała, że właściciel 

nieruchomości odda grunt za „symboliczną złotówkę” bądź bezpłatnie, inaczej działania w celu 

nabycia nieruchomości nie zostaną podjęte (nagranie od 02:40:32 do 02:41:52). 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowych (RGPIN.0006.16.2022).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof 

Michalak, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena 

Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (4) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Zbigniew Moroz 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.44.2022 w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie nieruchomości gruntowych. 

 

h) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Lisi Ogon, gmina Białe Błota 

(RGPIN.0006.17.2022) 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Lisi Ogon, gmina Białe Błota 

(RGPIN.0006.17.2022).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
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Wyniki imienne: 

 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof 

Michalak, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena 

Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (4) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Zbigniew Moroz 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.45.2022 w sprawie nadania nazwy 

ulicy w miejscowości Lisi Ogon, gmina Białe Błota. 

 

i) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego w rejonie ulic Granitowej, Marmurowej i Opalowej w 

miejscowości Murowaniec, gmina Białe Błota (RGPIN.0006.18.2022.1) 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego w rejonie ulic Granitowej, Marmurowej i Opalowej w 

miejscowości Murowaniec, gmina Białe Błota (RGPIN.0006.18.2022.1).  

 

Radny Łukasz Wyszomirski zapytał o stanowiska Sołtysa w tej sprawie. Sołtys Murowańca radny 

Sławomir Ossowski odpowiedział, że nie ma nic przeciwko (nagranie od 02:43:45 do 02:44:23). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof 

Michalak, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena 

Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (4) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Zbigniew Moroz 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.46.2022 w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 

położonego w rejonie ulic Granitowej, Marmurowej i Opalowej w miejscowości Murowaniec, 

gmina Białe Błota. 
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j) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego w rejonie ulic Leśnej i Hiacyntowej w miejscowości Kruszyn 

Krajeński, gmina Białe Błota (RGPIN.0006.19.2022.1)   

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego w rejonie ulic Leśnej i Hiacyntowej w miejscowości Kruszyn 

Krajeński, gmina Białe Błota (RGPIN.0006.19.2022.1).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof 

Michalak, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena 

Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (4) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Zbigniew Moroz 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.47.2022 w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 

położonego w rejonie ulic Leśnej i Hiacyntowej w miejscowości Kruszyn Krajeński, gmina 

Białe Błota. 

 

k) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 

części obrębów Kruszyn Krajeński, Prądki i Przyłęki, gmina Białe Błota (RGPIN.0006.20.2022.1) 

 

Radny Łukasz Wyszomirski wyjaśnił, że uchwała jest na wniosek mieszkańców (nagranie od 

02:45:57 do 02:46:40). 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 

części obrębów Kruszyn Krajeński, Prądki i Przyłęki, gmina Białe Błota (RGPIN.0006.20.2022.1).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof 

Michalak, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena 
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Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (4) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Zbigniew Moroz 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.48.2022 w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w części obrębów Kruszyn 

Krajeński, Prądki i Przyłęki, gmina Białe Błota. 

 

l) w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Białe Błota 

(RGPIN.0006.23.2022) 

 

Natalia Zielińska pracownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości poinformowała, że 

odnośnie projektu uchwały wpłynęła pozytywna opinia Państwowego Powiatowego Inspektora 

Sanitarnego w Bydgoszczy (nagranie od 02:47:20 do 02:47:32). 
 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Białe Błota 

(RGPIN.0006.23.2022).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof 

Michalak, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena 

Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (4) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Zbigniew Moroz 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.49.2022 w sprawie przyjęcia 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Białe Błota. 

 

m) w sprawie powołania składu Komisji Budżetu i Finansów Rady Gminy Białe Błota w kadencji 

2018-2023. 

 

Radny Krzysztof Michalak zadał pytanie czy można radnemu odmówić udziału w Komisji (nagranie 

od 02:52:08 do 02:53:11). 

 

Radny Bronisław Balcerowski podzieli wątpliwość radnego Michalaka, zapytał Przewodniczącą 

Komisji Budżetu i Finansów radną Ilonę Nowakowską o funkcjonowanie Komisji, zapowiedział, że 



19 

 

nie będzie głosował za tym rozwiązaniem, zdaniem radnego wprowadzi to sytuację konfliktową w 

Radzie (nagranie od 02:53:37 do 02:58:17). 

 

Radna Maria Wolsztyńska zauważyła, że ograniczenie ilościowe składów komisji nie narusza prawa 

do mementu, kiedy okaże się, że utrudnia się radnym bycie członkami tej komisji (nagranie od 

02:58:20 do 03:00:18). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz podkreślił, że Komisji zastaje odwołana 

cała i powoływana, jako nowa (nagranie od 03:00:18 do 03:00:39). 

 

W ocenie mecenasa Macieja Dalki ograniczenie liczby członków Komisji w żaden sposób nie 

ogranicza prawa radnych do pracy w Komisjach, prawo radnego do zasiadania w Komisji jest 

ograniczone wolą rady do ustalania składów Komisji. Na pytanie radnego Krzysztofa Michalaka 

mecenas odpowiedział, że nie ma przepisu, który wskazuje, że składy Komisji ustala się na początku 

kadencji (nagranie od 03:00:53 do 03:04:35). 

 

Radny Sławomir Ossowski przypomniał pierwotny skład Komisji Budżetu i Finansów, zdaniem 

radnego zapis w statucie odnośnie siedmiu członków jest „nie fair”. Radny zapytał Przewodniczącą 

Komisji budżetu i Finansów czy rzeczywiście było tak źle. Jego zdaniem można było tą komisję w 

tym składzie utrzymać, dotarły do radnego wiadomości, że dla niektórych osób jest niewygodny. 

Radny wyraził chęć do dalszej pracy w Komisji (nagranie od 03:04:39 do 03:06:54). 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska Łukasz Wyszomirski 

odniósł się do słów radnego Sławomira Ossowskiego oraz do funkcjonowania prowadzonej przez 

radnego Komisji Gospodarki. Zdaniem radnego ograniczenie członków Komisji spowoduje to, że 

będzie bardziej przejrzysta (nagranie od 03:07:11 do 03:09:41). 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota Henryk Sykut powiedział, że podjęta tematyka 

wynika z wprowadzonych zmian do statutu, odniósł się do pracy i zaangażowania radnych w prace 

komisji (nagranie od 03:09:58 do 03:12:21). 

 

Radna Aleksandra Lubońska odniosła się do wprowadzonych zmian oraz do słów radnego Henryka 

Sykuta, zaznaczając, że każdy ma swoją wolę i może się angażować tam, gdzie chce (nagranie od 

03:12:26 do 03:13:09). 

 

Radna Maria Wolsztyńska odniosła się do prac Komisji Rewizyjnej zaznaczając, że chaos w innych 

Komisjach też ma miejsce. Radna podtrzymała swoje zdanie, że wprowadzone do statutu zmiany są 

niezgodne z ustawą o samorządzie gminnym, jednocześnie złożyła swój akces do bycia członkiem 

Komisji Budżetu (nagranie od 03:13:15 do 03:14:55). 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Ilona Nowakowska zaznaczyła, że nie była inicjatorką 

zmniejszenia ilości członków komisji, współpracowało jej się dobrze (nagranie od 03:15:00 do 

03:15:21). 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Magdalena Sznajder powiedziała, że w jej 

Komisji nie każdy może pracować, tam trzeba bardzo dużo myśleć i pracować. Radna odniosła się 
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do pracy radnych w Komisji Budżetu i Finansów i przypadków spóźniania się (nagranie od 03:15:25 

do 03:16:28).   

 

Radna Aleksandra Lubońska zapytała Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Magdalenę Sznajder, co to znaczy dużo pracować, czy zarzuca radnym, że oni nie pracują, radna nie 

ma prawa oceniać cudzej pracy (nagranie od 03:16:28 do 03:16:59).   

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz zauważył, że to mieszkańcy rozliczają 

radnych z pracy, następnie poprosił o zgłaszanie kandydatur (nagranie od 03:17:06 do 03:17:40).   

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska Łukasz Wyszomirski 

zgłosił kandydatury członków komisji: Sławomir Ruge, Ilona Nowakowska, Henryk Sykut, Anna 

Banaszak, Krzysztof Michalak. Kandydaci wyrazili zgodę (nagranie od 03:17:40 do 03:18:46).   

 

Radna Aleksandra Lubońska zgłosiła kandydatury: Maria Wolsztyńska, Bronisław Balcerowski, 

Magdalena Burdanowska, Karolina Lachowicz, Krzysztof Kocikowski, Kamilla Grzelak, Sławomir 

Ossowski, Aleksandra Lubońska. Kandydaci obecni na sali posiedzeń wyrazili zgodę (nagranie od 

03:18:59 do 03:121:04).   

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz zarządził głosowanie nad poszczególnymi 

kandydaturami, biorąc pod uwagę tylko tych kandydatów, którzy są obecni na sali posiedzeń. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Kandydatura radnego Sławomira Ruge.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (16) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof 

Michalak, Ilona Nowakowska, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna 

Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

PRZECIW (1) 

Sławomir Ossowski 

 

NIEOBECNI (4) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Zbigniew Moroz 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Kandydatura radnej Ilony Nowakowskiej.  

 

Wyniki głosowania 
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ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof 

Michalak, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena 

Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (4) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Zbigniew Moroz 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Kandydatura radnego Henryka Sykuta.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof 

Michalak, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena 

Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (4) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Zbigniew Moroz 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Kandydatura radnej Anny Banaszek.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (10) 

Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Łukasz 

Wyszomirski 

 

PRZECIW (5) 

Magdalena Burdanowska, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Sławomir Ossowski, Maria 

Wolsztyńska 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek 

 

NIEOBECNI (4) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Zbigniew Moroz 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Kandydatura radnego Krzysztofa Michalaka.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (16) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof 

Michalak, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna 

Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ilona Nowakowska 

 

NIEOBECNI (4) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Zbigniew Moroz 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Kandydatura radnej Marii Wolsztyńskiej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (8) 

Bronisław Balcerowski, Magdalena Burdanowska, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, 

Krzysztof Michalak, Sławomir Ossowski, Henryk Sykut, Maria Wolsztyńska 

 

PRZECIW (7) 

Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Piotr Mądrzyński, Sławomir 

Ruge, Magdalena Sznajder, Łukasz Wyszomirski 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Ilona Nowakowska, Katarzyna Tomicka 
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NIEOBECNI (4) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Zbigniew Moroz 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

kandydatura radnego Bronisława Balcerowskiego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (16) 

Bronisław Balcerowski, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, 

Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna 

Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Anna Banaszek 

 

NIEOBECNI (4) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Zbigniew Moroz 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Kandydatura radnej Magdaleny Burdanowskiej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (8) 

Bronisław Balcerowski, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Karolina Lachowicz, 

Aleksandra Lubońska, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Maria Wolsztyńska 

 

PRZECIW (5) 

Anna Banaszek, Patrycja Harczenko-Staszewska, Piotr Mądrzyński, Sławomir Ruge, Magdalena 

Sznajder 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Krzysztof Michalak, Henryk Sykut, Katarzyna Tomicka, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (4) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Zbigniew Moroz 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
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Kandydatura radnej Karoliny Lachowicz.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Patrycja Harczenko-Staszewska, 

Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Krzysztof Michalak, Ilona Nowakowska, Sławomir 

Ossowski, Sławomir Ruge, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska 

PRZECIW (2) 

Jacek Grzywacz, Piotr Mądrzyński 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Henryk Sykut, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (4) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Zbigniew Moroz 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Kandydatura radnego Sławomira Ossowskiego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (7) 

Bronisław Balcerowski, Magdalena Burdanowska, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, 

Krzysztof Michalak, Sławomir Ossowski, Maria Wolsztyńska 

 

PRZECIW (7) 

Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Piotr Mądrzyński, Sławomir 

Ruge, Magdalena Sznajder, Łukasz Wyszomirski 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Ilona Nowakowska, Henryk Sykut, Katarzyna Tomicka 

 

NIEOBECNI (4) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Zbigniew Moroz 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Kandydatura radnej Aleksandry Lubońskiej.  

 

Wyniki głosowania 
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ZA: 9, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (9) 

Bronisław Balcerowski, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Karolina Lachowicz, 

Aleksandra Lubońska, Krzysztof Michalak, Sławomir Ossowski, Henryk Sykut, Maria Wolsztyńska 

 

PRZECIW (4) 

Anna Banaszek, Patrycja Harczenko-Staszewska, Piotr Mądrzyński, Magdalena Sznajder 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Ilona Nowakowska, Sławomir Ruge, Katarzyna Tomicka, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (4) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Zbigniew Moroz 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz ogłosił skład Komisji Budżetu i 

Finansów:  

Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Ilona Nowakowska, Bronisław Balcerowski, Krzysztof Michalak 

Karolina Lachowicz, Anna Banaszek. 

 

Radny Łukasz Wyszomirski na Przewodniczącego Komisji zgłosił kandydaturę radnej Ilony 

Nowakowskiej. Radna wyraziła zgodę. 

 

Radna Aleksandra Lubońska na Przewodniczącego Komisji zgłosiła kandydaturę radnego 

Bronisława Balcerowskiego. Radny wyraził zgodę. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

kandydatura na przewodnicząca komisji budżetu i finansów - radna Ilona Nowakowska.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (12) 

Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Aleksandra Lubońska, Piotr 

Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Ilona Nowakowska, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena 

Sznajder, Katarzyna Tomicka, Łukasz Wyszomirski 

 

PRZECIW (5) 

Bronisław Balcerowski, Magdalena Burdanowska, Karolina Lachowicz, Sławomir Ossowski, Maria 

Wolsztyńska 

 

NIEOBECNI (4) 
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Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Zbigniew Moroz 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

kandydatura na przewodniczącego komisji Budżetu i Finansów- radny Bronisław Balcerowski.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (7) 

Bronisław Balcerowski, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Karolina Lachowicz, 

Aleksandra Lubońska, Sławomir Ossowski, Maria Wolsztyńska 

 

PRZECIW (5) 

Patrycja Harczenko-Staszewska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Ilona Nowakowska, 

Magdalena Sznajder 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Anna Banaszek, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Katarzyna Tomicka, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (4) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Zbigniew Moroz 

 

Przewodniczącym Komisji Budżetu i Finansów została wybrana radna Ilona Nowakowska. 

 

Radna Karolina Lachowicz zapytała Przewodniczącego Rady Gminy czy na tym etapie może 

zrezygnować z uczestnictwa w Komisji. Po konsultacjach z mecenasem Maciejem Dalką wycofała 

swoje pytanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie powołania składu Komisji Budżetu i Finansów Rady Gminy Białe Błota w kadencji 2018-

2023. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (11) 

Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof 

Michalak, Ilona Nowakowska, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna 

Tomicka, Łukasz Wyszomirski 

 

PRZECIW (5) 

Magdalena Burdanowska, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Sławomir Ossowski, Maria 
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Wolsztyńska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bronisław Balcerowski 

 

NIEOBECNI (4) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Zbigniew Moroz 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.50.2022 w sprawie powołania składu 

Komisji Budżetu i Finansów Rady Gminy Białe Błota w kadencji 2018-2023. 

 

n) w sprawie rozpatrzenia petycji Nr BRG.1520.4.2022 w sprawie budowy ul. Ptasiej w Murowańcu. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Magdalena Sznajder przedstawiła przebieg 

posiedzenia Komisji w rozpatrywanej sprawie, opowiedziała o przypadkach zakłócania spokoju, 

zastraszania, wyśmiewania. Przewodnicząca wyjaśniła, że Komisja uznała petycję za zasadną, ale 

bała się zagłosować inaczej, radna zapowiedziała, że w dzisiejszym głosowaniu będzie przeciwko 

(nagranie od 03:41:33 do 03:46:36). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz odniósł się do tego, że pełnił obowiązki 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, zauważył, że petycja nie jest zasadna, jeżeli 

na inwestycję nie ma środków (nagranie od 03:46:37 do 03:47:49). 

 

Radny Sławomir Ossowski odniósł się do słów Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

podkreślił, że mieszkańcy mają prawo być na komisji i mają prawo zadawać pytania. Powiedział, że 

Przewodnicząca w swojej wypowiedzi podkoloryzowała sytuację. Radny przedstawił sytuację ul. 

Ptasiej, wspomniał o terminie wygaśnięcia projektu. Radny odniósł się do słów Przewodniczącego 

Jacka Grzywacza (nagranie od 03:47:53 do 03:52:39). 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie rozpatrzenia petycji Nr BRG.1520.4.2022 w sprawie budowy ul. Ptasiej w Murowańcu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (8) 

Bronisław Balcerowski, Magdalena Burdanowska, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, 

Krzysztof Michalak, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Maria Wolsztyńska 

 

PRZECIW (9) 

Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Piotr Mądrzyński, Sławomir 

Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (4) 



28 

 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Zbigniew Moroz 

 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji Nr BRG.1520.4.2022 w sprawie budowy ul. Ptasiej w 

Murowańcu nie została podjęta. 

 

Obrady opuściła radna Patrycja Harczenko-Staszewska. 

 

o) w sprawie „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 

kanalizacyjnych na okres od 01.01.2023 do 31.12.2025r.” 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 

kanalizacyjnych na okres od 01.01.2023 do 31.12.2025r.”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (16) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Karolina 

Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Ilona Nowakowska, 

Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, 

Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (5) 

Kamilla Grzelak, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, 

Zbigniew Moroz 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.51.2022 w sprawie „Wieloletniego 

planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na okres 

od 01.01.2023 do 31.12.2025r.” 

 

p) w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwagi do projektu zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w rejonie ulic Jasinieckiej i Jesionowej 

oraz ulic Słonecznej i Ceramicznej w miejscowości Kruszyn Krajeński, gmina Białe Błota. 

(RGPIN.0006.24.2022) 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwagi do projektu zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w rejonie ulic Jasinieckiej i Jesionowej 

oraz ulic Słonecznej i Ceramicznej w miejscowości Kruszyn Krajeński, gmina Białe Błota. 

(RGPIN.0006.24.2022).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 



29 

 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Karolina 

Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Krzysztof Michalak, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, 

Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, 

Łukasz Wyszomirski 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Mądrzyński 

 

NIEOBECNI (5) 

Kamilla Grzelak, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, 

Zbigniew Moroz 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.52.2022 w sprawie rozstrzygnięcia o 

sposobie rozpatrzenia uwagi do projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego w rejonie ulic Jasinieckiej i Jesionowej oraz ulic 

Słonecznej i Ceramicznej w miejscowości Kruszyn Krajeński, gmina Białe Błota. 

 

r) w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwagi do projektu zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w rejonie ulic Jasinieckiej i Jesionowej 

oraz ulic Słonecznej i Ceramicznej w miejscowości Kruszyn Krajeński, gmina Białe Błota. 

(RGPIN.0006.25.2022) 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwagi do projektu zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w rejonie ulic Jasinieckiej i Jesionowej 

oraz ulic Słonecznej i Ceramicznej w miejscowości Kruszyn Krajeński, gmina Białe Błota. 

(RGPIN.0006.25.2022).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (16) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Karolina 

Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Ilona Nowakowska, 

Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, 

Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (5) 

Kamilla Grzelak, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, 
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Zbigniew Moroz 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.53.2022 w sprawie rozstrzygnięcia o 

sposobie rozpatrzenia uwagi do projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego w rejonie ulic Jasinieckiej i Jesionowej oraz ulic 

Słonecznej i Ceramicznej w miejscowości Kruszyn Krajeński, gmina Białe Błota.  

 

s) w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwagi do projektu zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w rejonie ulic Jasinieckiej i Jesionowej 

oraz ulic Słonecznej i Ceramicznej w miejscowości Kruszyn Krajeński, gmina Białe Błota.  

(RGPIN.0006.26.2022) 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwagi do projektu zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w rejonie ulic Jasinieckiej i Jesionowej 

oraz ulic Słonecznej i Ceramicznej w miejscowości Kruszyn Krajeński, gmina Białe Błota. 

(RGPIN.0006.26.2022).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (16) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Karolina 

Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Ilona Nowakowska, 

Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, 

Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (5) 

Kamilla Grzelak, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, 

Zbigniew Moroz 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.54.2022 w sprawie rozstrzygnięcia o 

sposobie rozpatrzenia uwagi do projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego w rejonie ulic Jasinieckiej i Jesionowej oraz ulic 

Słonecznej i Ceramicznej w miejscowości Kruszyn Krajeński, gmina Białe Błota.  

 

t) w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w 

rejonie ulic Jasinieckiej i Jesionowej oraz ulic Słonecznej i Ceramicznej w miejscowości Kruszyn 

Krajeński, gmina Białe Błota. (RGPIN.0006.27.2022) 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w 

rejonie ulic Jasinieckiej i Jesionowej oraz ulic Słonecznej i Ceramicznej w miejscowości Kruszyn 

Krajeński, gmina Białe Błota (RGPIN.0006.27.2022).  
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Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (16) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Karolina 

Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Ilona Nowakowska, 

Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, 

Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (5) 

Kamilla Grzelak, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, 

Zbigniew Moroz 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.55.2022 w sprawie zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w rejonie ulic 

Jasinieckiej i Jesionowej oraz ulic Słonecznej i Ceramicznej w miejscowości Kruszyn 

Krajeński, gmina Białe Błota. 

 

Ad 9. Interpelacje i zapytania radnych wraz z odpowiedziami. 

  

Jako pierwsza głos zabrała radna Magdalena Sznajder. Radna poprosiła Kierownika Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Białych Błotach Michała Borkowskiego, aby przedstawił możliwości 

wsparcia osób, które nie będą w stanie ogrzać swoich domów w czasie zimy. W dalszej części radna 

zgłosiła problem błąkających się wilków na terenie sołectwa Ciele, podjęła temat ochrony ujęcia wody 

w Cielu, w imieniu Rady Sołeckiej Sołectwa Ciele radna poprosiła o zorganizowanie spotkanie  

w sprawie nielegalnego wywożenia nieczystości. Radna skierowała pytanie do Zastępcy Wójta czy 

nadal łączy funkcję sołtysa i Wicewójta. Radna Magdalena Sznajder zawnioskowała o zamontowanie 

lustra na cmentarzu przy wyjeździe w sołectwie Zielonka oraz o oczyszczenie rowów melioracyjnych. 

Radna zapytała czy w wakacje poza półkoloniami, świetlice wiejskie będą czynne dla dzieci. Radna 

podjęła temat wypadku, do którego doszło podczas Dnia Dziecka zorganizowanego w sołectwie Ciele 

(nagranie od 04:00:41 do 04:15:00).  

 

Odpowiedzi udzieli Wójt Gminy Białe Błota Dariusz Fundator, do kwestii odpowiedzialności za 

wypadek podczas Dnia Dziecka odniósł się także mec. Maciej Dalka (nagranie od 04:15:05 do 

04:19:56). 

 

Radny Łukasz Wyszomirski zapytał o wniosek Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy 

Społecznej i Sportu o większą dostępność lekarza w ośrodku zdrowia w Białych Błotach oraz zadał 

pytanie Przewodniczącej Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu czy 

stanowisko Rady Rodziców z Przedszkola, zostało skierowane do kuratorium. Odpowiedzi udzieliła 

radna Karolina Lachowicz Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej  

i Sportu (nagranie od 04:20:05 do 04:20:41) 

 

Radny Krzysztof Michalak odniósł się do problemu alkoholizmu w gminie i do wzrostu liczby osób 
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spożywających alkohol, zaapelował o spotkanie z przedstawicielem Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych. Radny zapytał także o projekty dla ul. Asfaltowej i ul. Tulipanowej. Wójt 

udzieli odpowiedzi (nagranie od 04:22:49 do 04:25:27). 

 

Radny Bronisław Balcerowski odniósł się do aktualnej sytuacji związanej z realizacją inwestycji  

ul. Gościnnej i zapytał, jakie są szanse jej rozpoczęcia, biorąc pod uwagę sprawy proceduralne 

odnośnie rozpatrzenia wykonawcy i przekazania placu budowy. Wójt Dariusz Fundator udzielił 

odpowiedzi, wyraził nadzieję na wyłonienie wykonawcy. Radny w kwestii ul. Wyczynowej w Lisim 

Ogonie, poinformował, że jeden z lokalizowanych tam przedsiębiorców zgłosił akces do wykonania 

utwardzenia nawierzchni. Wójt potwierdził, że w tym zakresie są prowadzone rozmowy (nagranie od 

04:25:44 do 04:30:00). 

 

 Ad. 10. Wolne wnioski i zapytania wraz z odpowiedziami. 

 

Mieszkanka odniosła się do skargi na Kierownika Zakładu Aktywności Zawodowej  

i nieprawomocnego postanowienia prokuratora o umorzeniu dochodzenia. Zapytała, dlaczego Wójt 

usilnie chce uchylić podjęte uchwały. Mieszkanka powiedziała, że w trakcie zbierania materiałów, aby 

napisać zażalenie miała problem z wglądem do akt na komisariacie w Białych Błotach. Prokuratura 

uznała dowody za zasadne a zeznania świadków za wiarygodne, sprawa została umorzona ze względu 

na małą szkodliwość czynu. Mieszkanka odniosła się do zwalniania przez  Kierownika Zakładu 

Aktywności Zawodowej pracowników. Zdaniem mieszkanki część radnych nie chce lub nie może 

powiedzieć swojego zdania w tej sprawie. Audyt nie miał nic wspólnego z nieprawidłowościami 

finansowymi. Mieszkanka poinformowała, że zażalenie zostało złożone, więc sprawa jest w toku. Wójt 

udzielił odpowiedzi i przyznał, że należy poczekać do prawomocnego rozstrzygnięcia w tym zakresie 

(nagranie od 04:31:07 do 04:35:56). 

 

Marzanna Kreja redaktor naczelna czasopisma Białe Błota info zapytała, na jakiej podstawie odbyło 

się zatrudnienie Zastępcy Wójta Pawła Zuehlke, dlaczego Pan Wójt nie ogłosił konkursu, jakie 

kwalifikacje ma Pan Paweł Zuehlke, czy zarządzał zasobami ludzkimi w poprzedniej swojej pracy 

oraz czy był najlepszym z kandydatów. Redaktor naczelna poruszyła temat wypadku w Cielu, 

odczytała treść komentarza zamieszczonego na Facebooku i zapytała czy to prawda, co napisał jeden 

z mieszkańców. W dalszej części wypowiedzi Marzanna Kreja redaktor naczelna czasopisma Białe 

Błota info odniosła się do zwolnienia Wicewójt i rozwiązania umowy bez obowiązku świadczenia 

pracy, zapytała, dlaczego do dnia dzisiejszego w Biuletynie Informacji Publicznej nie ma 

zamieszczonego protokołu kontroli RIO, zadała pytanie czy Pani Prezes Mączko odpowiedziała, 

jakiego wzrostu cen za wodę i odbiór ścieków możemy się spodziewać. Redaktor naczelna poruszyła 

temat wykonywanych zdjęć dla Ukraińców, pytając o firmę, która wykonała zlecenie. W ostatniej 

części wypowiedzi Marzanna Kreja redaktor naczelna czasopisma Białe Błota info podniosła temat 

jakości transmisji sesji i komisji (nagranie od 04:36:13 do 04:46:10). 

 

Wójt Gminy Białe Błota Dariusz Fundator, odniósł się do kilku z poruszonych kwestii. Działania 

podejmowane przez administrację Wójta są działaniami zgodnymi z prawem, zarzucanie 

nieprawidłowości nie ma podstaw, jeżeli redaktor uważa inaczej może złożyć stosowną skargę do 

odpowiedniej instytucji. Wójt poinformował, że działalność jego administracji przez ostatnie 3,5 roku 

przyniosła wymierny dochód gminie w wysokości blisko 38 mln zł z różnych źródeł dofinansowań  

a uwaga dotycząca tego, że administracja Wójta zadłuża gminę jest dalece niestosowna, mija się  
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z prawdą. Marzanna Kreja redaktor naczelna czasopisma Białe Błota info poprosiła o zacytowanie tego 

zdania, Wójt odpowiedział, że nie przeszkadzał redaktor naczelnej w monologu, przyzwoitość 

nakazuje, aby również jemu nie przeszkadzać, jeżeli jest to nie przyzwoite to się chyba myli. Redaktor 

naczelna poprosiła o zaprotokołowanie tego zdania. Wójt w dalszej części wypowiedzi odniósł się do 

powołania zastępcy Wójta, mówiąc, że wszystko odbyło się zgodnie z prawem. Co pozostałych kwestii 

trudno było się Wójtowi odnieść, ponieważ zadawane pytanie przez panią redaktor mają charakter 

tendencyjny. Wójt przypomniał, że zawnioskował do Rady Etyki Mediów o ocenę kilku artykułów 

opublikowanych przez redaktor naczelną, za Radą Etyki Mediów podkreślił, że w ramach działalności 

prasowej należy się kierować kartą etyczną mediów (nagranie od 04:46:27 do 04:52:06). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz zapytał czy będzie zamontowana lampa na 

ul. Żurawiej, zawnioskował o interwencję w sprawie zniszczonego przystanku przy ul. Żurawia / 

Pawia, zgłosił brak oświetlenia w Łochowicach, ani jednej ulicy nie ma na projekcie, poprosił  

o przeanalizowanie tego. Na koniec Przewodniczący zapytał, kiedy będzie przetarg na ul. Łąkową oraz 

podziękował poseł Ewie Kozaneckiej za promesę 5 mln (nagranie od 04:52:20 do 04:54:09). 

 

Głos zabrał mieszkaniec Łochowic, który przypomniał, że były spotkania wiejskie w aglomeracji 

Łochowo, Łochowice, Lisi Ogon, miała się poprawić komunikacja, dzisiaj mamy koniec maja  

a autobusów linii 92 z Murowańca do Bydgoszczy mamy kursów dziennie 34, tej samej linii  

z Łochowa do Bydgoszczy mamy 18, linii 90 z Łochowic poprzez Lisi Ogon mamy 10. Mieszkaniec 

zapytał, co w tej sprawie zrobił urząd. W imieniu Rady rodziców mieszkaniec złożył petycję do 

Starosty i Pana Wójta, zapytał czy została przeanalizowana organizacja ruchu pod kątem 

bezpieczeństwa wokół Szkoły Podstawowej w Łochowie. Mieszkaniec odniósł się do kwoty 

pozyskanej z funduszu rządowego, zapytał czy Pana Wójta administrację stać tylko na taką kasę, żeby 

ściągnąć z zewnątrz (nagranie od 04:54:35 do 04:55:54). 

 

Wójt odnosząc się do wystąpienia mieszkańca zauważył, że przyznawanie dotacji na złożone wnioski 

jest w gestii Prezesa Rady Ministrów, gmina złożyła 3 wnioski, złożone zostały prawidłowo, żaden nie 

został odrzucony, środki zostały przydzielone według określonych limitów. Co do kwestii organizacji 

ruchu wokół szkoły Wójt poinformował, że trwa przygotowywanie projektu zmiany na terenie 

przyszkolnym. Wójt odnosząc się do tematu komunikacji powiedział, że dokonano szeregu zmian, 

jeżeli chodzi o funkcjonowanie poszczególnych linii, zapowiedział, że złoży wniosek o zwiększenie 

dotacji na komunikację międzygminną (nagranie od 04:55:56 do 05:00:54). 

 

Radna Anna Banaszek odniosła się do jednej z ulic w Łochowie prowadzącej do przedszkola. 

Mieszkańcy zgłaszają, że jest tam bardzo niebezpiecznie, krawężniki są już uszkodzone, może dojść 

do kolizji (nagranie od 05:02:20 do 05:03:35). 

 

Wójt Gminy Białe Błota Dariusz Fundator odpowiedział, że projektant wykorzystał przestrzeń, która 

jest w zakresie drogi publicznej, w tym przypadku nie ma niezgodności, jeżeli chodzi o rozwiązania 

techniczne (nagranie od 05:03:35 do 05:06:27). 

 

Radny Sławomir Ruge potwierdził, że w kwestii poruszonej przez radną Annę Banaszek miał wiele 

zgłoszeń, odczytał uwagi mieszkańców dot. ulicy w Łochowie. Radny zwrócił uwagę na szerokie  

i głębokie rowy, które są przy tej drodze, czy nie warto się w przyszłości skłonić, aby tą ulicę podłączyć 

do kanalizacji deszczowej w ul. Wycieczkowej. Radny poprosił o przyjrzenie się temu skrzyżowaniu 
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i jeżeli jest możliwość przebudowę krawężnika, przesunięcia chodnika. W dalszej części wypowiedzi 

radny poruszył temat słupków ostrzegawczych na skrzyżowaniu ulicy Wycieczkowej a Szosa 

Nakielska, wnioskując o ich likwidację. Radny Sławomir Ruge zawnioskował o przycięcie drzew, 

krzewów dziko rosnących, które zasłaniają widoczność na skrzyżowaniu ul. Wycieczkowej  

a Biwakowej. Radny odniósł się, do jakości worków do segregacji śmieci, poprosił o skontrolowanie 

firmy, która zajmuje się wywozem nieczystości z gminy (nagranie od 05:07:00 do 05:12:30). 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota Henryk Sykut podjął temat RZI, zadając pytanie czy 

jest podatnik, który płaci podatek od lotniska i co się stało z ostatnią transzą. Radny zapytał  

o zwiększenie deficytu budżetu o 4 320 000,00 zł, nie widział opinii RIO. W kwestii przystanków 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota Henryk Sykut zwrócił uwagę na zły stan przystanku na 

rogu ul. Centralnej a Czerskiej (nagranie od 05:12:38 do 05:14:42). 

 

Odnośnie przystanków, Zastępca Wójta Gminy Białe Błota Paweł Zuehlke, powiedział, że trwa 

weryfikacja przystanków, tam gdzie będzie możliwość naprawy przystanki będą naprawiane 

(nagranie od 05:14:42 do 05:15:02). 

 

Wójt Gminy Białe Błota Dariusz Fundator w kwestii RZI przypomniał o podpisaniu ugody, pozostała 

ostatnia transza do zapłaty, poinformował, że od stycznia wszystkie obiekty i lotniska zostały 

zwolnione z podatku (nagranie od 05:15:02 do 05:17:03). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz wyraził nadzieję, że przystanki  

w Łochowicach też zostaną naprawione (nagranie od 05:17:03 do 05:17:16). 

 

Radna Maria Wolsztyńska w imieniu dyrekcji Przedszkola Zakątek Przedszkolaka i Zakątek Malucha 

zaprosiła radnych na II Rodzinny Bieg Charytatywny (nagranie od 05:17:30 do 05:18:59). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz zapytał Wójta Gminy czy firmy Panattoni 

i Zalando będą zwolnione z podatków. Wójt odpowiedział, że działań w zakresie zwolnienia  

z obowiązku płacenia podatku przez gminę nie było podejmowanych, spółki będą płaciły podatki 

(nagranie od 05:19:00 do 05:19:30). 

 

Ad. 11. Zakończenie obrad LV Sesji VIII Kadencji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz zakończył obrady LV Sesji Rady Gminy. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy  

             Białe Błota 

         /-/Jacek Grzywacz 

 

 

Nagranie z sesji dostępne jest pod adresem:  

https://bialeblota.esesja.pl/transmisja/27162/sesja-rady-w-dniu-wtorek-31-maja-2022.htm 

Zgodnie z § 39 ust 2 i 5 Statutu Gminy Białe Błota uwagi do protokołu można wnosić do dnia  

21.06.2022 r. Uwagi można wnosić w formie pisemnej do Przewodniczącego Rady Gminy.  


